



verslag 2 september

Vergadering : Eventingforum
Locatie : online

Datum : 2 september 2025
Aanvang : 15.00 uur

1. Opening en vaststellen agenda

Vergadering wordt geopend door Voorzitter Justus Valk. Dit zal zijn laatste vergadering in het Eventingforum worden omdat hij is gestart met zijn nieuwe functie 'Manager Sport' binnen de KNHS. later zal er een stemming plaatsvinden om een nieuwe voorzitter voor te stellen aan het bestuur.

2. Ingekomen stukken en mededelingen (ledenraad)

De wedstrijdorganisatie van Alphen-Chaam heeft vorig jaar aangegeven dat de organisatie van de wedstrijd moeilijk is door verschillende invloeden, van het weer tot aan hoge eisen die de gemeente aan de EHBO stelt. In het begin van het jaar heeft de organisatie bij het forum gezeten en zijn er ideeën en oplossingen aangeboden. Hetgeen wat nog open staat is de vraag hoe er omgegaan kan worden met het al dan niet terug betalen van inschrijfgelden bij afgelasting. De wedstrijdorganisatie heeft een brief gestuurd waarin er gerefereerd wordt naar het NK dressuur en waarin het een en ander juridisch uiteengezet is. Beau heeft ook onderzoek gedaan en geen terugbetaling is alleen mogelijk wanneer de overheid/ veiligheidsregio een afgelasting oplegt. De KNHS heeft in het Algemeen Wedstrijd Reglement staan dat bij afgelasting het inschrijfgeld wordt geretourneerd. De enige optie om het inschrijfgeld bij de wedstrijdorganisatie te laten is om vooraf de deelnemers te vragen of zij hierin willen bijdragen.

Ook is er een ingekomen brief over het niveauverschil in België en het niet wegschrijven van winstpunten behaald in België in de klasse B. Dit is ook in de Topsport Commissie besproken. De 'klasse B' in België kent geen rijstijlbeoordeling waardoor de winstpuntenregeling niet op geen enkele manier toegepast kan worden, hierdoor is de mogelijkheid om de winstpunten te registreren niet mogelijk.

De niveauverschillen in België hebben wij als KNHS geen invloed op. Het hoger wegschrijven van resultaten in een klasse die reglementair lager wordt uitgeschreven is volgens het forum en de TC niet wenselijk.

3. TA formulier

Na de kalendervergadering zal er een kalendervergadering voor de TA's plaatsvinden om de wedstrijden voor het komende seizoen te verdelen. Er is binnen het forum een werkgroep opgericht die een nieuw TA formulier gaan ontwikkelen welke gebaseerd is op de FEI. Ook zal deze werkgroep het hoofdstuk 'aard van de hindernissen', en de bijbehorende bijlage onder de loep nemen. De aansluiting met het document 'richtlijnen crosscountry' zal hierin bewaakt worden.



4. Voorstellen reglementswijzigingen

Het verzoek van het bestuur om reglementen te vereenvoudigen en te verkorten is onder de loep genomen. Reglementen voor onderdelen die in een ander disciplinereglement ook worden benoemd zullen worden ontdubbeld. Ook ligt er het voorstel om alle harnachementregels te beschrijven in de harnachementgids en dus niet meer in het disciplinereglement te benoemen. Zo staat alles op 1 plek en is het overzichtelijk. er ligt ook een voorstel om met een kaartensysteem van gele en rode kaarten te gaan werken. De haalbaarheid hiervan wordt onderzocht binnen het huidige systeem. Er zal de komende tijd verder worden nagedacht over de inrichting hiervan.

5. Nieuwe voorzitter

De huidige voorzitter legt uit wat de procedure is om tot een nieuwe voorzitter te komen. Hierna volgt een stemming en Daphne wordt voorgedragen als nieuwe voorzitter en zal de procedure met het bestuur ingaan.

6. Kampioenschappen

Er zal een aparte vergaderingen plaatsvinden om over de toekomst te praten van de kampioenschappen. Deze gaat in oktober plaatsvinden.

7. WTTK en Rondvraag

Er wordt nog even kort gespard over verschillende onderwerpen die binnen het forum spelen. Daarna wordt Justus Bedankt voor zijn inzet en wordt hem een afscheidscadeautje aangeboden. Daarmee wordt de vergadering gesloten.